
STROM PÁŤÁKŮ 

Letošní páťáci se rozhodli s pomocí 

rodičů, že se rozloučí s naší školou 

netradičně. Tak aby i za 10 let zde bylo 

něco smysluplného. Něco – strom, 

konktrétně jabloň. Pan starosta našel 

skvělé místo na sokolovně, kde by 

mohly přibýt i další, pokud by se 

z tohoto počinu stala tradice žáků 

pátých tříd. Proto se na sokolovně 

dopoledne ve čtvrtek 25. 6. 2020 sešli 

jak žáci, tak i jejich rodiče spolu 

s panem starostou, aby společnými 

silami tento strom zasadili. 

 

 

 

 

 


